
PROTOKÓŁ NR LXXIV/2023
z sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie

która odbyla się w dniu 30 nstopada 2023 roku.

Ad.1
0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Knik otworzył

obrady   LXXIV   sesji   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie.   Przewodniczący   Rady   powitał
zaproszonych  gości,  radnych,  bumistrza,  sekretarz gminy,  naczelników  Urzędu Miejskiego
w Jędrzej owie, kierowników j ednostek organizacyj nych gminy oraz sołtysów.

Ad.2
Przewodniczący R. Kmk stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 19 radnych i orzekł, że jest
to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący R. Knik zgłosił kandydaturę radnego A. Jakubanis na sekretarza obrad LXXIV
sesji  Rady Miejskiej  w Jędrzejowie.  Innych kandydatur nie zgłoszono.  Radny A.  Jakubanis
wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący   R.   Kmk   poddał   pod   głosowanie   kandydaturę   radnego   A.   Jakubanis
na sekretarza obrad LXXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.

Za                                    -            19 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego A. Jakubanis na sekretarza obrad LXXIV sesji
Rady Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3
Porządek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.   Stwierdzerie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.    Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie protokołu z LXXIIl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 30 paździemika

2023 roku.
5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomacja  o  realizacji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie

w dniach 17 i 30 paździemika 2023 roku.
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.
8.   Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów

na lata 2023-2033.
9.   Uchwała w  sprawie  obniżenia ceny  skupu  żyta do  celów wymiani podatku rolnego

w roku 2024.
10. Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku

od nieruchomości na 2024 rok.



1 1 . Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku
od środków transportowych.

12 . Uchwała w sprawie zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu
lokali      mieszkalnych      znajdujących      się      w      budynkach      zlokalizowanych
w Jędrzejowie wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej  przez SIM SMS Sp
z   o.o.   z   siedzibą   w   Jędrzejowie,   na   zasadach   określonych   w   ustawie   z   dnia
26 października 1995r. o społecznych fomach rozwoju mieszkalnictwa.

13. Uchwała    w    sprawie    zatwrierdzenia    planów    pracy    Komisji    Rady    Miejskiej
w Jędrzejowie na 2024 rok.

14. Uchwała w sprawie aktualności Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania

przestrzennego  gminy  oraz obowiązujących miejscowych planów zagospodarowania
przestrzennego na terenie miasta i gminy Jędrzejów.

15. Uchwała  w  sprawie  przystąpieiiia  do  sporządzenia  planu  ogólnego  miasta  i  gminy
Jędrzejów.

16. Uchwała   w   sprawie   wprowadzenia   zmian   w   Gminnym   Programie   Profilaktyki
i   Rozwiązywania   Problemów   Alkoholowych   oraz   Przeciwdziałania   Narkomanii
na rok 2023 .

17. Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  uchwale  dotyczącej  zasad  udzielania

„Stypendium Bumistrza Miasta Jędrzej owa".
18. Uchwała  w  sprawie  przyznania  dopłaty  do  taryS  dla  zbiorowego  odprowadzania

ścieków.

19. Uchwała   w   sprawie   powołania   Komisji   Konkusowej   w   celu   przeprowadzenia

postępowania konkusowego na wyłonienie zastępcy kierownika do spraw medycznych
w Zakładzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

20. Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  programu  naprawczego  Zakładu  Podstawowej
Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

21. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  wieloletniego  programu  osłonowego  w  zakresie
dożywiania w Gminie Jędrzejów ,Posiłek w szkole i w domu na lata 2024 -2028".

22. Uchwała  w  sprawie  ustalenia  zasad  zwrotu  wydatków  na  świadczenia  z  pomocy
społecznej w zakresie zadań własnych gminy.

23 . Uchwała w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania dla osób
objętych wieloletrim rządowym programem „Posiłek w sżkole i w domu" na lata 2024
-2028.

24. Uchwała    w    sprawie    podwyższenia    kryterium    dochodowego    uprawniającego
do świadczenia pieniężnego - zasiłku celowego z pomocy społecznej przeznaczonego
na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych  wieloletnim rządowym programem

„Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 -2028.
25. Uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi

z   dochodów   własnych   niepochodzących   z   pobranej   opłaty   za   gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

26. Uchwała  w  sprawie  zasad  przeznaczenia  do  sprzedaży  niemchomości  gruntowych
oddanych   w  użytkowanie   wieczyste   oraz   szczegółowych  wytycznych   sprzedaży
niemchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

27. Uchwała w sprawie wyrażeria zgody na zbycie nieruchomości komunalnej .
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28. Uchwała   w   sprawie    wyrażenia   zgody    na   nabycie   nieruchomości    do   zasobu
komunalnego.

29. Uchwała  w  sDrawie  orzeznaczenia  do  sorzedażv  w  drodze  Drzetargu  Dublicznego
nieruchomości komunalnei.

30. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  obciążenie  służebnością  drogi  koniec2nej
nieruchomości gruntowęj niezabudowanęj stanowiącęj własność Gminy Jędrzęj ów.

31. Informacje   w   sprawie   oświadczeń   mąjątkowych   złożonych  przez  radnych   Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie.

32. Infórmaęja w  sprawie  oświadczeń  mąjątkowych  złożonych przez:  sekretarza gminy,
skarbnika gminy, kierowników jednostek organizacyjnych oraz przez osoby wydąjące
decyzje administracyjne w imieniu Burmistrza Miasta Jędrzejowa.

33. Sprawy różne.
34. Zdmknięcie obrad.

Burmistrz  Pan  M.  Piszczek  wniósl  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  pkt.  29  ti.  uchwabr
w sprawie przeznaczenia  do sprzedaży w drodze przetargu pub[icznego nieruchomości
komualnej.

Przewodniczący R. Kmk poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza Pana M. Piszcżka.

W glosowaniu nad wnioskiem w sprawie zdjęcia z porządku obrad pkt. 29 wzięlo udzia]
19 radnych.

RRada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła w/w wniosek Burmistrza Pana M. Piszcżka następiłjącą
ilością głosów

Za                                   -             19 glosów

wT*+sŃ   :    :#
Rada Mieiska w Jedrzeiowie iednoElośnie Dizviela i)orzadek obrad wraz

z wDrowadzonvmi zmianami LXXIV sesii. uwaE nie wnoszac.

Ad.4
Pizyjęcie protokołu z LXXIIl sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia 30 paździemika 2023
roku

W glosowaniu nad przyjęciem protokolu z LXXIIl sesji Rady Miejskiej w Jęd[zejowie
z dnia 30 października 2023 roku, wzięlo udzial 19 radnych.

Za                                   -             19 glosów

##absri   :    :#
Rada Mięjska jednogłośnie przyjęła protokół z  LXIIl  se§ji  Rady  Mięjskięj  w Jędrzęjowie
z dnia 30 paździemika 2023 roku, uwaE nie wnoszac.



Ad.5
Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami,
u~niemoszac.

Ad.6
Rada Mięj ska w Jędrzęjowie przyjęła informację o realizacj i uchwał podj ętych na sestach Rady
Miejskięj w Jędrzęjowie w dniach w dniach 17 i 30 paździemika 2023 roku, uwaE nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2023 rok.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzęjowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2023 rokg następującą ilością g]osÓw:

Za                                   -            19 glosów

wT%+s*   :    :#
Powzięta Uchwala Nr LXXIV/592/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletnięj Prognozy Finansowęj Miasta i Gminy Jędrzęjów na lata 2023-
2033.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada   Miejska  w   Jędrzęjowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   Wieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędizęjów na lata 2023-20339 następującą ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwała Nr LXXIV/593/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała w sprawie  obniżenia ceny  skupu żyta do  celów wymiaru podatku rolnego  w roku
2024.
Bunnistrz   Pan   M.   Piszczek   poinfomował   zebranych,   że   pomimo   sprzeciwu   komiąji
a w szczególności Komisj i Rolnictwa, jednocześnie dodąjąc, iż projelst budżetu żbudowany jest
o  pewne  założenia.  Obniżona jest  cena  skupu  i  to  znacznie,  podkreśląjąc,  że  mamy jedną
z niższych stawek w powiecie. Stawka nie jest wygórowana w stosunku do naszych sąsiadów.
Pan Burmistrz zaproponował aby cena wynosiła 63  zł. Jednocześnie Pan Burmistrz poprosił
o poddanie takięj kwoty pod głosowanie.



Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 19 radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę w  sprawie  obniżenia  ceny skupu żyta
do celów wymiaru podatku rolnego w roku 2024, następującą ilością glosów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              1 glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/594/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 10
Uchwała  w   sprawie   zmiany   uchwały  w   sprawie   określenia  wysokości   stawek  podatku
od nieruchomości na 2024 rok.

Pan  Bumistrz  wyjaśnił,  że  zmiana  podyktowana jest  rozstrzygnięciem  Regionalnej  lzby
Obrachunkowej.  Pan  Burmistrz dodał,  że  zapisy  z uchwał przyjmowane  były  od wielu  lat.
W t)m roku Regionalna lzba Obrachunkowa zakwestionowała zapis wprowadzenia w życie
uchwały. Zapis stosowany był, że uchwała podlega publikacji i wchodzi w życie po  14 dniach
z  mocą  obowiązującą  od  1   stycznia.  Wynikało  to  z  lat  wcześriejszych  gdzie  wina  leżała
po stronie publikatora. Teraz stosowany zapis jest: uchwała wchodzi w życie z dniem 1 stycznia
i podlega publikacj i w Dzienniku Urzędowym. W dalszej części Pan Bumistrz odczytał zmiany
w uchwale.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie określenia wysokości stawek

podatku od nieruchomości na 2024 rok, następującą i]ością glosów:

Za                                      -             19 g]osÓw
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/595/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 11
Uchwała  w  sprawie   zmiany   uchwały   w  sprawie  określenia  wysokości   stawek  podatku
od środków transportowych.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla w sprawie zmiany uchwabr w sprawie określenia
wysokości stawek podatku od środków transportowych, następującą ilością glosów:

Za
Przeciw

-             19 glosów
0 glosów



Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/596/23 w zalączeniu do pi.otokolu.

Ad. 12
Uchwała w sprawie zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokali
miesżkalnych znajdujących się w budynkach zlokalizowanych w Jędrzejowie wybudowanych
w     ramach     inwestycji     realizowanej     przez     SIM     SMS     Sp     z     o.o.     z     siedzibą
w   Jędrzejowie,   na   zasadach   określonych   w   ustawie   z   dnia   26   paździemika   1995r.
o społecznych fomach rozwoj u miesżkalrictwa.

Pan Bumistrz wyjaśnił,  że zmiany  są pokłosiem obaw ze strony Komisji Budżetu i Mienia
Komunalnego aczkolwiek też obaw Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicznego.
Zmiany  dotyczą zapisów,  że  żadna  osoba  z  gospodarstwa  domowego  nie  była  ani  nie jest
właścicielem domu rodzinnego lub lokalu mieszkalnego ari nie przysługuje, lub przysługiwało
prawo do lokalu mieszkalnego. Celem tej zmianyjest zabezpieczenie się przed przepisywaniem
na członków rodziny aby móc ubiegać się o mieszkanie dlatego promować trzeba osoby te które
naprawdę nie miały  i nie mają mieszkania.  Stąd dodatkowe punkty dla tych osób, które nie
miały  lokalu miesżkalnego.  Kolejna zmiana dotyczy osób,  które na dzień złożenia wriosku
są najemcą mieszkania na terenie miasta Jędrzejowa za wyjątkiem najmu lokalu mieszalnego
wchodzącego  w  skład  zasobu  miesżkaniowego  gminy.  Głos  zabrał  Pan  Prezes  SIM  SMS
Przemysław   Cielecki,   który   bardzo   podziękował   Radzie   Gminy   za   prężne   działarie
i zaangażowanie w budowę SIM SMS. Jednocześnie dodał, że Rada Gminy w Jędrzejowie jest
jedyną  radą,  która  przekazała poręczenie  na  realizację  zadania.  Pan  Prezes  poinfomował
zebranych, że wszystkie czynności  cywilnoprawne w znaczny  sposób przedłużają realizację
zadania lecz w gminie Jędrzejów wykonanajest pierwsza szeregowa zabudowa.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.

Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie zasad przeprowadzenia naboru
wniosków o zawarcie umowy najmu lokali mieszka]nych znajdujących się w budynkach
z]oka]izowanych w Jędrzejowie wybudowanych w ramach inwestycji realizowanej przez
SIM SMS Sp z o.o. z siedzibą w Jędrzejowie, na zasadach okreś]onych w ustawie z dnia
26  października  1995r.  o  spolecznych  formach  rozwoju  mieszka]nictwa,  następującą
ilością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/597/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  planów  pracy  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie
na 2024 rok.

Brak uwag.



W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwałę w sprawie zatwierdzenia p]anów pracy
Komisji Rady Miejskiej w Jędrzejowie na 2024 rok, następującą i]ością g]osów:

Za                                    -             19 glosów
Pi.zeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/598/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała  w   sprawie   aktualności   Studium  uwarunkowań   i   kierunków  zagospodarowania
przestrzennego    gminy    oraz    obowiązujących    miejscowych    planów    2agospodarowania
przestrzennego na tererie miasta i gminy Jędrzejów.

Głos   zabrał   Radny   Grzegorz   Kuśmierz,   który   uważa,   że   aktualność   studium  jest   nie
przygotowanajak należy, ponieważ są rozbieżności co do dat. W aktualności studium widnieje
wpis, że do opracowania analizy wzięto okres od września 2018  r.  do września 2023  r.  czyli
okres  5  lat.  Pan  radny  poinfomował,  że  w  dalszej  części  analizy  są  zapisy  przywołujące
miejscowe   plany   od   2000   r.   Sprawdzając   niektóre   po   tytułach   miejscowych   planów
i  są  rozbieżności  ponieważ  nie  są  zgodne  z  treściami  uchwał.  W  dalszej  części  Pan  radny
stwierdził,    Że   jest    to    dokument    bardzo    waźny    i    wypadałoby    poprawić    wskazane
niedociągnięcia.  Pan  Radny  zapytał  lnspektor  Wydziału  Zagospodarowania  Przestrzennego
Panią Joannę Siwiec czy na dzień dzisiejszy są wytyczne z Ministerstwa Rozwoju i Technologii
aby można procedować miejscowe plany, porieważ w analiziejest zapis, że takich wytycznych
niema. Kolejną kwestią są błędy literowe, jednocześnie dodał, że brakjest infomacji w analizie
o  protestach  dotyczących  budowy  spalami,  także  brk  infomacji  o  sprzeciwie  budowy
elektrowni wiatrowych na terenie gminy. Ujęta jest sprawa Pani, która prosiła aby nie zabierać
jej  1 Om z działki gdzie do wyjścia będzie miała 60 cm. Pan Radny dodał, że ta Pani przyniosła
dokumenty  z  których  wynika,  że  drogę  można  przeprowadzić  100  m  dalej.  Pan  Bumistrz
zapytał   Pana  radnego  jaki   ta   sytuacja  ma   związek   z   aktualnością   studium.   Pan   rady
poinfomował,  że  ma  związek  w  związku  z  tym  aby  wyeliminować  budowę  elektrowni
wiatrowych na terenie gminy Jędrzejów. Jednocześnie radny wystąpił z wnioskiem aby wpisać
do przedmiotowej  analizy bezwzględny  zakaz budowy elektro\mi wiatrowych powyżej  100
KW. Radny dodał, że są budowane małe instalacje fotowoltaiczne, które nikomu nie szkodzą.
Pan Bumistrz wyjaśnił, że nie zmieniane jest uwarunkowanie i kierunek zagospodarowania
przestrzennego lecz  sprawdzany jest na dzień dzisiejszy  aktualność  studium.  Pan Burmistrz
poinfomował, aby wpisać zmiany dotyczące przebiegu drogi nie są na tym etapie. Badany jest
stan na dzień dzisiejszy.  Zmiany takie będą przy planie  szczegółowym.  Jednocześnie dodał,
że nie zmieniane jest studium ani nie zmieniany jest plan.  Studia będą obowiązywać jeszcze
przez 2 lata, później będą zastąpione przez plany ogólne. Pan Burmistrz wyjaśnił, że na dzień
dzisiej szy rozporządzeń nie ma o które pytał Pan radny. Natomiast mamy obowiązek przystąpić
do  sporządzenia,  zapewne  niebawem  rozporządzenia te  się  pojawią.  Pan  Bumistrz  dodał,
że zlecać to będziemy w nowym roku do budżetu.  Pan Bumistrz ponownie poinfomował
zebranych, że nie jest przyjmowany nowy plan, nie zmieniany jest plan miejscowy my tylko
i  wyłącznie  wykonujemy  te  obowiązku,  które  nakłada  na  nas  przepis  czyli  aktualizacja
w określonych odstępach czasu nawet nie aktualizacja lecz sprawdzenie aktualności studium.
Odnosząc się do wiatraków to ustawy będą wskazywać zasady i warunki do budowy elektrowni
wiatrowych i są to akty prawa wyższej rangi. Przy sporządzeniu planu ogólnego, który zastąpi
studium będą przyjmowane wnioski.  Głos zabrał Przewodniczący R.  Kn)k kierując pytanie
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do  lnspektor  P.  J.  Siwiec  czy  wnioski  kierowane  przez  radnego  winny  być  składane  przy
projekcie planu ogólnego. Inspektor wyjaśniła, że uwagi dotyczące wiatraków czy fam mogą
być składane przy sporządzaniu planów. Jednocześnie dodała, że ujęte starsze plany w analizie
są dokumentami nadal obowiązującymi dlatego zostały uwzględnione w analizie.  Pan radny
zwrócił uwagę, że pośpiech nie jest wskazany, ponieważ w analizie zawafty jest wpis, że jeżeli
gmina zrobi wyłożenie miejscowego planu przed upływem 2025 r. to może korzystać jeszcze
dłużej dlatego nic się nie dzieje. Radny uważa, że powinno być to poprawione, Pan Bumistrz
poinfomował,  że  plany  miejscowe  po  opracowaniu  planu  ogólnego  dalej  będą  miały  moc
prawną  nic  się  tu  nie  zmienia.  Plany  opracowywane  do  pewnego  teminu  nadal  będą
obowiązywały. Odnosząc się do błędów fomalnych to o takich Pan Bumistrz nie słyszał, jeżeli
chodzi  o błędy  literowe to  są to  zwykłe błędy.  Pan Radny wystąpił ponownie  z wnioskiem
o wpisanie do analizy, żeby na terenie gminy nie można budować elektrowni powyżej  100 KW
było by to jakąś podstawą do wykonania planu ogólnego.  Głos zabrała lnspektor J.  Siwiec,
która poinfomowała zebranych, że studium traci moc z nowym rokiem i nie będzie żadnym
wyznacznikiem  do  opracowania  planu  ogólnego.  Przewodniczący  R.  Knik  poinfomował
radnego G. Kuśmierza, że na chwilę obecną sprawdzamy aktualność a przy sporządzaniu planu
ogólnego  można wystąpić  z  wnioskami.  Pan  radny  G.  Kuśmierz zapytał,  czy  będzie  mógł
złożyć  taki  wniosek.  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  będzie  można  składać  wnioski  dodając,
że każdy wniosek podlega głosowaniu rady.
Przewodniczący R. Kmk postawił wniosek najdalej idący aby głosować nad projektem uchwały
w kształcie zaproponowanym przez Bumistrza M. Piszczka.

W glosowaniu nad wnioskiem wzięlo udzia] 19 radnych.

Za                                    -            18 glosów
PHeciw                                       l glosów
Wstrzyma[o się          -              O glosów

W  dalszej  części  Pizewodniczący  R  Kriik  podda]  pod  glosowanie  projekt  uchwabr
przedstawiony przez Burmistrza M. Pi§zczka.

W g]osowaniu wzię]o udzia] 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   aktualności   Studium
uwarunkowań     i     kierunków     zagospodarowania     przestrzennego     gminy     oraz
obowiązujących   miejscowych   planów   zagospodarowania   przestrzennego   na   terenie
miasta i gminy Jędrzejów, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            18 glosów
Przeciw                                       l glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/599/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 15
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego miasta i gminy Jędrzejów.

Brak uwag.

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych.



Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie przystąpienia do spoiządzenia
planu ogó]nego miasta i gminy Jędrzejów, następującą ilością glosów:

Za                                    -            18 g]osów
PHeciw                                       l g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/600/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała    w     sprawie     wprowadzenia     zmian    w    Gminnym    Programie     Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaria Narkomanii na rok 2023.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwa]ę  w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w   Gminnym   Programie   Profilaktyki   i   Rozwiązywania   Prob[emów  Alkoholowych
oraz Przeciwdzialania Narkomanii na rok 2023, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            19 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się           -              O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/601/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 17
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej zasad udzielania „Stypendium
Bumistrza Miasta Jędrzej owa".

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w uchwale  dotyczącej  zasad udzielania  „Stypendium  Bumistrza  Miasta Jędrzejowa",
następującą i]ością glosów:

Za                                   -            19 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala LXXIV/602/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 18
Uchwała w sprawie przyznaria dopłaty do taryS dla zbiorowego odprowadzania ścieków.
Bumistrz  Pan  M.  Piszczek  wprowadził  autopoprawkę  polegającą  na  poprawie  numeracji
punktów. Jednocześnie dodał, że zmiany dotycząc nowego brzmienia § 7 i § 8.

Brak uwag.



W g]osowaniu wzięlo udzial 19 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie przyznania dop]aty do taryD
dla zbiorowego odprowadzania ścieków, następującą i]ością g]osów:

Za                                   -            18 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymało się          -              1 glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXIV/603/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 19
Uchwała w sprawie powołania Komisji Konkursowej  w celu przeprowadzenia postępowania
konkusowego  na  wyłonienie  zastępcy  kierownika  do   spraw  medycznych  w  Zakładzie
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

Głos   zabrała   Kierownik   ZPOZ   Pani   Marta   Łysek,   która   poinfomowała   zebranych,
że w związku z upływem kadencji kierownika dr. Dariusza Gliwińskiego trzeba przeprowadzić
konkurs.  Kadencja  skończyła  się  już jakiś  czas  temu,  później  Pan  dr.  pełnił  obowiązki.
Następnie pandemia przesunęła ten okres na powołanie komisj i mogąc przeprowadzić konkus.
Obecnie  minął  3   miesięczny  okres  po  pandemii.  Pani  kierownik  dodała,  że  po  zmianie
przepisów  w  skład  komisji  muszą  wchodzić  pewne  osoby  i  tak  musi  być  przedstawiciel
związków, przedstawiciel rady społec2mej ale także przedstawiciele podmiotu tworzącego. Pani
kierownik poinfomowała aby wybrać od 3 do 6 członków dodając, że musi być także w komisji
doktor.
Przewodniczący R. Kruk odczytał osoby, które zgłosiły się do Biua Rady chcące uczestniczyć
w postępowaniu  konkusowym między  innymi jest to  Pari  Doktor  lzabela Zmarły-Prokop,
Sekretarz Gminy Pani Renata Kawiorska,  Radny Andrzej  Jakubanis,  Radny Łukasz  Stanek,
Radny Wojciech Zwierzchowski oraz Radny Robert Knik. Wyczytane osoby wyraziły zgodę.

Brak uwag.

W g]osowaniu nad powolaniem skladu Komisji Konkursowej w ce[u przeprowadzenia
postępowania konkursowego na wylonienie zastępcy kierownika do spraw medycznych
ZPOZ wzięlo udzial 19 radnych.

Za                                   -            19 glosów
PHeciw                                       o glosów
Wstrzyma]o się          -              O g[osów

Przewodniczący R Kruk zarządził 5 minu[ciwą przerwę w obradach na ukonstytuowanie
się Komisji Skrutacyjnej.

Przewodniczący R. Kmk poinfomował, że na Przewodniczącą Komisji Konkusowej została
wybrana Sekretarz Renata Kawiorska a następnie odczytał uzupełniony projekt uchwały.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

W glosowaniu wzię]o udzia] 16 radnych.
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Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięta   uchwalę   w   sprawie   powolania   Komisji
Konkursowej   w   celu  przeprowadzenia   postępowania   konkursowego   na  wy]onienie
zastępcy kierownika do spraw medycznych w Zak]adzie Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jędrz€jowie, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            15 głosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              1 glosów

Powzięta Uchwa]a LXXIV/604/23 w za]ączeniu do protokolu.

Przewodniczący R K].uk zarządził 30 minutową przerwę w obradach.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad. 20
Uchwała  w  sprawie  zatwierdzenia  programu  naprawczego  Zakładu  Podstawowej   Opieki
Zdrowotnej w Jędrzejowie.

Głos  zabrała  Pani  Kierownik  Marta  Łysek,  która  poinfomowała  zebranych,  że  program
naprawczy  ZPOZ  został  wykonany  ze  względy  na obowiązujące  przepisy,  które  stanowią,
iż jeżeli wykazana była strata taki prograin trzeba wykonać. ZPOZ miał stratę bilansową netto
w roku 2022 i wynikała w głównej mierze ze względu na podwyżki dla lekaizy i pielęgniarek.
Jednocześnie  dodała,  że  od  miesiąca  stycznia  do  lipca  w  50  %  ZPOZ  musiało  dopłacać,
ponieważ nie było dofinansowania do podwyżek przez NFZ.  Pani kierownik poinfomowała
zebranych, że do tej pory wykazywany był zysk. W dalszej części wypowiedzi Pani kierownik
omówiła pracę ZPOZ oraz plan naprawczy.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  zatwierdzenia  programu
naprawczego  Zakladu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej  w  Jędizejowie,  następującą
ilością g]osów:

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala LXXIV/605/23 w zalączeniu do protokołu.

Ad. 21
Uchwała w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania
w Gminie Jędrzejów „Posiłek w szkole i w domu na lata 2024 -2028".

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 16 radnych.

11



Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  spt.awie  ustanowienia  wielo]etniego
pi.ogramu  oslonowego  w  zakresie  dożywiania  w  Gminie  Jędmejów  „Posi]ek w  szkole
i w domu na lata 2024 -2028", następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 g]osów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osów
Jeden radny nie odda] glosu.

Powzięta Uchwa]a LXXIV/606/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 22
Uchwała w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków na świadczeria z pomocy  społecznej
w zakresie zadań własnych gminy.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  ustalenia  zasad  zwrotu
wydatków  na  świadczenia  z  pomocy  spolecznej  w  zaki.esie  zadań  wlasnych  gminy,
następującą ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów
Jeden radny nie oddal glosu.

Powzięta Uchwala LXXIV/607/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 23
Uchwała w sprawie ustalenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania dla osób objętych
wieloletrim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024 -2028.

Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Brak uwag.                                                                                                                                                 |
1

W g]osowaniu wzię]o udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  ustaLenia  zasad  zwrotu  ł
wydatków w zakresie dożywiania dla osób objętych wie[oletnim rządowym pi.ogramem
„Posilek w szko]e i w domu" na lata 2024 -2028, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a LXXIV/608/23 w zalączeniu do protoko]u.
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Ad. 24
Uchwała w sprawie podwyższenia kiyterium dochodowego uprawniającego  do  świadczenia
pieriężnego - zasiłku celowego  z pomocy  społecznej  przeznaczonego na zakup posiłku lub
żywności dla osób objętych  wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu"
na lata 2024 -2028.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  podwyższenia  kryterium
dochodowego uprawniającego do świadczenia pieniężnego - zasilku ce]owego z pomocy
spo]ecznej pizeznaczonego na zakup posilku ]ub żywności dla osób objętych  wie]o]etnim
rządowym programem  „Posilek w szkole i w domu" na ]ata 2024 - 2028, następującą
ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a LXXIV/609/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 25
Uchwała   w   sprawie   pokrycia   części   kosztów   gospodarowania   odpadami   komunalnymi
z  dochodów  własnych  niepochodzących  z  pobranej  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami
komunalnymi.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 16 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  pokrycia  części  kosztów
gospodarowania   odpadami   komunalnymi   z   dochodów   wlasnych   niepochodzących
z  pobranej   oplaty  za  gospodarowanie  odpadami  komuna]nymi,  następującą  ilością
glosów:

Za                                   -            14 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma]o się          -              2 glosów

Powzięta Uchwala LXXIV/610/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 26
Uchwała w sprawie zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych
w   użytkowanie   wieczyste   oraz   szczegółowych   wytycznych    sprzedaży   nieruchomości
gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 16 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   zasad   przeznaczenia
do   spizedaży   nieruchomości  gruntowych   oddanych  w   użytkowanie  wieczyste  oraz
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szczególowych    wytycznych    sprzedaży    nieruchomości    gruntowych    na    rzecz    ich
użytkowników wieczystych, następującą ilością glosów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O g]osów
Wstrzymalo się           -               O g]osÓw

Powzięta Uchwa]a LXXIV/611/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 27
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości komunalnej.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a  uchwalę w  sprawie wyrażenia zgody  na zbycie
nieruchomości komuna]nej, następującą i]ością g]osów:

Za                                   -            16 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala LXXIV/612/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 28
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie niemchomości do zasobu komunalnego.

Głos zabrał radny Grzegorz Kuśmierz twierdząc, że zdziwiony jest postawą Pana Burmistrza
oraz  rady  ze  względu  na  prowadzona  politykę.  Pan  radny  dodał,  że  zazwyczaj  jest  tak,
że wykupuje się grunty aby budować drogi od jednych się to robi a od drugich nie np. dotyczy
to ul. Polnej gdzie zostały będzie trzeba wykupić działki aby wykonać drogę gdzie ta drogajuż
istnieje  ale  nie jest  zalegalizowana.  Pan  radny  zwrócił  uwagę,  że  były  uchwały  dotyczące
miejscowości   Sudół   i   Skroniów   gdzie   były   grunty   utwardzone   wraz   z   wykonanymi
krawężnikami i niestety ale rada gminy nie chciał ich przyjąć. Pan Bumistrz wyjaśnił, że nie
działamy tutaj w imieniu jakiegoś przedsiębiorcy ani dewelopera jak w przypadku Skroniowa.
Gdzie firma chciała przekazać bez uzgodnień z rada grunty. Jednocześnie dodał, że deweloper
sprzedający działki pod domy lub też budujący domy a później je sprzedający musi wykonać
drogę. Przekazując ją zdejmuje z siebie obowiązek utrzymania tej drogi i ceduje to na gminę.
W t)m przypadku na końcu tej drogi są rieruchomości od 100 może 200 lat a dojazd do nich
przebiega  przez  tereny  nadleśnictwa  oraz  prywatne.   Pan  Bumistrz  wyjaśnił,  że  w  tym
przypadku jest to droga łącząca z Gminą lmielno i Gminę Sobków. Sprawa nie ma charakteru
przejmowania  drogi  od  osoby  prywatnej.  Głos  zabrał  radny  W.  Król  który  poinfomował,
że  droga jest  bardzo  potrzebna,  porieważ  tą  drogą  dowożone  są  dzieci  chore  do  lekarzy
w  Jędrzejowie  a  ponadto jest  to  droga  łącząca  trzy  gminy.  Sołectwa  nie  mogą  przekazać
swojego fimduszu na wykonanie tej drogi dlatego realizujemy nasze zadania. Głos zabrał radny
G. Kuśmierz, który stwierdził, że nie jest on przeciwny tej inwestycji lecz chciał zwrócić tylko
uwagę na wcześniejsze uchwały. Dodając, że inwestycja w Sudolejest nowa lecz w Skroniowie
drogazostałautwardzonaiwykonanekrawężniki.PanBumistrzwyjaśnił,żejesttodrogaślepa
prowadząca tylko i wyłącznie do nieruchomości, która nie ma wykonanej nawierzchni i w t)m
przypadku jest to  tylko  i  wyłącznie  zrzucenie  ciężaru  utizymania drogi  na gminę.  Ponadto
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z tego co się orientuje inwestycje w tym miejscu się nie zakończyły i dalej trwają budowy. Pan
radny zwrócił uwagę, że niedawno był wykup działek aby wykonać ul. Polną. Pan Bumistrz
wyjaśnił, że ul. Polna jest drogą gminną lecz jest wąska a wykup dotyczył tylko i wyłącznie
poszerzeria i stniej ącej ulicy.

W glosowaniu wzię]o udzial 16 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie powzięła uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komuna]nego, następującą ilością glosów:

Za                                    -            16 g]osów
Pi.zeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala LXXIV/613/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 29
Pkt. zdjęty z porządku obrad.

Ad. 30
Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   obciązenie    służebnością   drogi    koniecznej
rieruchomości gruntowej niezabudowanej stanowiącej własność Gminy Jędrzej ów.

Głos zabrał radny W. Król który poinfomował zebranych, że stanowisko Komisji Budżetowej
było negatywne. Głos zabrał Pan Bumistrz wyjaśriając, że trzeba pamiętać, iż jest to działka
pozbawiona dojazdu do drogi publicznej oddzielająca przez nieruchomość z zasobu gminy. Jest
to  zaszłość  historyczna.  Pan  Bumistrz  zwrócił  uwagę,  że  każda  nieruchomość  musi  mieć
dojazd do drogi publicznej czy to drogą wewnętrzną czy też właśnie służebnością. Pojawiła się
propozycja sprzedaży tej nieruchomości, ponieważ sprzedaż odbyć się musi w fomie przetargu
i  nie  wiadomo  wtedy  kto  by  ten  przetarg  wygrał.  Jedynym  sensownym  rozwiązaniem jest
służebność.

W glosowaniu wzię]o udzia] 16 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie
s]użebnością  drogi  koniecznej  nieruchomości  gruntowej  niezabudowanej  stanowiącej
w[asność Gminy Jędrzejów, następującą ilością glosów:

Za                                   -            14 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzymalo się          -              2 glosów

Powzięta Uchwala LXXIV/614/23 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 31
Infomacje  w  sprawie  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  radnych  Rady  Miejskiej
w Jędrzej owie.
Informacja zosta]a przyjęta - brak uwag.
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Ad. 32
Infomacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez: sekretarza gminy, skarbnika
gminy,   kierowników   jednostek   organizacyjnych   oraz   przez   osoby   wydające   decyzje
administracyjne w imieniu Bumistrza Miasta Jędrzejowa.

Informacja zosta]a przyjęta - brak uwag.

Ad. 33
Sprawy różne.
Głos 2abrał radny W. Król, który poinfomował, że prowadzone są prace dotyczące rozbudowy
drogi K-78 gdzie pojawiły się 3 warianty. Pierwszy wariant zakłada przebieg drogi po starym
śladzie.  Drugi  wariant  dotyczy  odejścia od  m.  Piaski  wzdłuż  linii  LHS  i  wejście  przy  lesie
Motkowskim. Trzeci wariant, który odchodzi do LHS i wchodzi przez m. Jasionna. Radny prosi
aby  poprzeć  wariant drugi.  Przewodniczący R.  Kmk poinfomował,  że  na komisji  Budżetu
i Mienia komunalnego został złożony taki wniosek  aby poprzeć wariant drugi. Pan Bumistrz
poinfomował, że porozmawia z osobami zastępującymi naczelników aby poprzeć najbardziej
korzystny wariant.

Głos zabrał radny W. Kędry  który zwrócił się do Pana Bumistrza aby przygotować infomacje
od roku 2019 aby przedstawić jak się ksztaftuje liczba uodzin względem liczby zgonów. Pan
Bumistrz poinfomował, że jest widoczny wzrost liczby zgonów a w szczególności w okresie
pandemii.

Głos zabrał radny G. Kuśmierz który prosił Pana Burmistrza aby wystąpił do GDDKiA gdzie
przy  rondzie  od  stacji  paliw  „Orlen"  przy  wjeździe  gromadzi  się  woda.  Pan  Burmistrz
poinfomował   że  przekaże  taką infomację.  Radny  G.  Kuśmierz zapytał  Pana  Bumistrza
na jakim  etapie jest budowa hali  sportowej  przy  szkole  w  Podchojnach  i  Skroniowie.  Pan
Burmistrz wyjaśriłg  że  od  dria  14  lutego jest  otwarcie  ofert a do  17  marca rozstrzygnięcie.
Radny G. Kuśmierz zapytał jak wygląda sytuacja odnośnie działki przy wysypisku śmieci. Pan
Burmistrz poinformował, że jest duże zainteresowanie lecz rie był ogłaszany żaden przetarg.
Pan Radny w dalszej części zapytał, że dalej nie ma wykonanej sieci światłowodowych w kilku
sołectwach a fima ,Nexera" nie wystąpiła z wnioskiem o dofinansowanie na rozbudowę sieci
a   z   infomacji   uzyskanej   fima   „Nexera"   wykonuje   teraz   prace   na   terenie   powiatu
włoszczowskiego. Jednocześnie poinfomował, że uzyskał infomacje z Urzędu Gminy Kije,
że   na  całej   gminie   wykonana  została   sieć.   Pan   Bumistrz  poinfomował,   że   wystąpi
z 2apytaniem w jaki  sposób zostało  to wykonane.  Radny A.  Bielecki poinfomował,  że ma
kontalst  z  przedstawicielem  fimy  „Nexera"  i  prawdopodobnie  przyłączerie  miejscowości
Przysłów może być wykonane do m. Ciemo. Prace zostaną wykonane jak pozyskają fimdusze

a tu jest 40 uczniów w s klasach.

Ęe#;#
ź;#a#Ss:1żseĘ#=ż::?::dy:L::oł#;gym#*aś?i:łlł:e]:Ęo±F=y;łpoEi:e=fidźj
wymaganajest decyzja środowiskowa. Fima została poproszona także o uzupełnienie.             i

Rolnictwa  i  Gospodarki  Gnmtami  Pan  W.  Abramowicz,  który  poinfomował
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Ad. 34
Zanhięcie obrad.

Przewodniczący R. Knik zamknął LXXIV sesję Rady Miejskiej w Jędrzejowie o godz.12.49.

Protokołowała
1`

ć<
Bafbara Gola

Zalaczniki:
1 .  Lista obecności.
2. Podyęte uci"ały.
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